
                                                                                                   
 
 
Aan: het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Venlo 
Van: fractie EENLokaal Leon van den Beucken  
Schriftelijke vragen ex. artikel 44 reglement van orde 
Belfeld, 23 januari 2024 
 
Onderwerp:  Hoe zit het met het Raadhuis Tegelen en de kroonjuwelen van de oude gemeente 
Tegelen?  
 

Eind 2017 stelde EENLokaal al vragen over het Raadhuis in Tegelen en de roerende bijzondere 
voorwerpen, die van emotionele en historische waarde zijn. 

In oktober 2021 wordt noodklok geluid en somt de Heemkundige Kring de gebeurtenissen op. Wederom 
worden er vragen gesteld! Hier is een foto-overzicht van al de Tegelse kroonjuwelen. 
 
Destijds is er een lijst van roerende zaken opgesteld. Eind 2022 zou er met de afdeling erfgoed, vastgoed 
en initiatiefnemer intensief gesproken worden hoe de onroerende zaken behouden en waar ze 
opgeslagen zouden worden. Immers: het zijn waardevolle, historische objecten uit de tijd dat Tegelen 
nog zelfstandig was. 
 
Dit betreft objecten als het beeld van koningin Beatrix, gemaakt van keramiek. Dan zijn er enkele 
meubelen en lampen, met de hand vervaardigd door de meubelmaker van koningin Juliana.  Verder zijn 
er de schilderijen, het glas in lood en het “Tegels Hert” gemaakt door beeldhouwer Jos Oehlen. Verder 
moeten er nog diverse andere kunstwerken zijn. Door het aanklikken van de derde link, ziet u met eigen 
ogen welke mooie objecten dit zijn. 
 
Een lijst van al deze zaken is beschikbaar. De Heemkundige Kring Tegelen en EENLokaal hebben steeds 
gepleit om deze onroerende zaken op een veilige en liefst voor het publiek toegankelijke plek onder te 
brengen. Dat is passend bij de gevoelens die in Tegelen heersen. Zover we nu weten bevinden deze 
zaken zich zes jaar later nog steeds (voor een deel) in het pand. Daar schrikken we van, zeker nu het 
Raadhuis binnenkort een nieuwe functie krijgt. Hermon Heritage gaat het voormalig raadhuis 
transformeren tot woon-zorg complex en tevens tot een horecagelegenheid. Dit alles ook in het kader 
van centrumplan Tegelen. 

Vraag 1 
Wat is de status de van overdracht en herinrichting door Hermon anno nu? 
 
Vraag 2 
Hoe zijn de contacten tussen gemeente Venlo en Hermon, als het gaat om de roerende zaken annex 
kroonjuwelen van Tegelen? Zijn er afspraken over deze spullen? Wat gaat eraan gedaan worden dat 
er geen risico’s op verval zijn? Kan dat nog tijdig gebeuren?  
 
Vraag 3 
Is het juist dat deze roerende zaken zich nog steeds geheel of gedeeltelijk in het Tegelse oud-Raadhuis 
bevinden? Zo ja, hoe zijn deze objecten er nu aan toe voor wat betreft hun staat? Hoe kan het zijn dat 
deze nog niet elders ondergebracht zijn geworden na al deze tijd? 
 
Vraag 4 
Indien het antwoord op vraag 3 “ja” luidt, wat gaat de gemeente Venlo doen om onderdak te vinden 
voor deze stukken, en kunnen we de verplaatsing van de spullen via een lijst traceren? 
 
 

https://venlo.bestuurlijkeinformatie.nl/Search?q=raadhuis%20tegelen
https://venlo.bestuurlijkeinformatie.nl/Search?q=raadhuis%20tegelen
https://www.hktegelen.nl/zicht-op-onze-kroonjuwelen-in-het-tegelse-gemeentehuis/
https://www.hktegelen.nl/heem-eist-openheid-waar-zijn-de-tegelse-kroonjuwelen-uit-het-raadhuis/


 
 
 
 
  
Op basis van rondvraag bij de gelegenheden in Tegelen, waaronder gemeenschapsaccomodaties, door 
de Heemkundige Kring kunnen diverse objecten veilig en toegankelijk worden geplaatst in openbare 
gebouwen binnen de voormalige gemeente Tegelen. Dit is reeds in oktober 2022 aan de gemeente 
doorgegeven. De inventarisatie van de roerende zaken is van eind 2021.  
 
 
Vraag 5 
Wat heeft het college met deze informatie gedaan, en zijn de genoemde roerende objecten reeds 
verplaatst? Wat is de status status van het besluit tot toewijzing?  
 
 
 
 
 
 
 
 
Fractie EENLokaal (Leon van den Beucken) 
  


